
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného dne  

30.10. 2017 v zasedací místnosti Obecního úřadu Kruh.  
 

Přítomno:   7 členů zastupitelstva  

Ivana Horáčková, Jindřicha Vancl, Jaromír Buchar, Ladislav Pršala, Ondřej Šír, Jiří Sedláček 

 

2 občané, 2 hosté  

 

Zasedání bylo zahájeno  v 17,05  hodin 

ukončeno  v 18,30  hodin 

 

zasedání zahájil starosta obce Jiří Sedláček, přivítal přítomné, omluvil Štěpána Dejmka  

pro nemoc a konstatoval, že je přítomno tolik zastupitelů, aby bylo zasedání usnášeníschopné    

 

zapisovatelem určen: Jaromír Buchar  

 

ověřovateli zápisu navrženi: Ondřej Šír a Jindřich Vancl 

 

(hlasování: / 6 : 0 : 0 /  pro: Buchar, Vancl, Horáčková, Pršala, Šír, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: 0) 

 

Program zasedání  

 

1/ Seznámení s programem zasedání  

2/ Kontrola usnesení z minulého zasedání  

3/ Projednání prodeje p.p.č. 1006/1 a 1006/10   

4) Projednání rozpočtového opatření č.5/2017 

5/ Diskuse  

6/ Závěr 
 

 

 

 

 

 

1) Starosta obce seznámil přítomné s programem zasedání, sám navrhl doplnění programu  

o projednání poskytnutí věcného daru SDH Kruh v hodnotě 21.970,- Kč pro družstvo 

mladých hasičů a schválení podání žádosti o dotaci z POV KÚLK, o doplněném programu 

bylo hlasováno. 

 

(hlasování: / 6 : 0 : 0 /  pro: Buchar, Vancl, Horáčková, Pršala, Šír, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: 0) 

 

 

2) Kontrolu plnění usnesení z veřejného zasedání konaného dne 7.8.2017 provedl starosta  

obce. Jednání o řešení pozemkových záležitostí na parcelách 1006/1 a 1006/10 proběhlo, další 

řešení bude projednáno na dnešním zasedání. Mimořádný příspěvek Jilemnicku-svazku obcí 

na nákup pozemků byl odeslán, informace o tom, co se potom stalo, bude podána v rámci 

diskuze. Kamera a fotopasti - nabídku máme, smlouva s Ekolservisem byla podepsána,  

 



3) Starosta projednal se zástupci ZOD Roztoky – Kruh a majiteli nemovitosti čp. 63 možnost 

prodeje pozemkových parcel 1006/1 a 1006/10. ZOD by přistoupilo na variantu odkoupení 

parcely ve tvaru trojúhelníku k zabezpečení přístupu pro větší vozidla za dům. Zbylý 

pozemek z uvedených parcel by potom podle platného územního plánu splňoval podmínku 

pro stavbu jedné nemovitosti. I to je možná a ve stávajícím stavu nejvhodnější varianta.  

Starosta potom vyzval zastupitele, aby řekli svůj názor A PŘÍPADNĚ HO POVĚŘILI  

PO ZAMĚŘENÍ A SCHVÁLENÍ GEOMETRICKÉHO PLÁNU o vyvěšení záměru prodeje 

dvou nově vzniklých parcel. Starosta také vyzval přítomné k návrhu prodejní ceny za metr 

pozemku. Cena za metr s přičtením nákladů za geometrické rozparcelování, vklad do katastru 

nemovitostí + DPH + daň z příjmu je bez zisku pro obec 297,40 Kč/m2. Osobně by byl  

pro cenu stejnou, tedy 300,- Kč /m2, pozemek jsme kupovali od SPÚ pro zajištění místa  

před případným problémovým majitelem a ne, abychom na něm vydělali. Znalecký posudek 

máme od Státního pozemkového úřadu udělaného před prodejem obci. Cena může být menší  

i větší, to je na rozhodnutí zastupitelstva. Nebo taky podle nejvyšší nabídky s ohledem  

na skutečnost, kdo to chce koupit. Do záměru potom musíme dát i podmínky, co a do kdy  

na parcele chceme.  

 

Zastupitelé se potom dohodli, že se nechá zpracovat geometrický plán tak, aby byl zajištěn 

přístup těžkou technikou za čp. 63 a pro stavbu rodinného domu potom vznikne jedna parcela 

 

 

Starosta upozornil na skutečnost, že budeme navrhovat jiné usnesení týkající se dotčených 

parcel, a proto navrhl hlasovat o revokaci (zrušení) usnesení 37/2017 ze dne 5.6.2017  

a schválení usnesení jiného. Zastupitelstvo tedy zároveň hlasovalo o zrušení usnesení 37/2017 

a o pověření starosty vyvěšením záměru prodeje výše zmíněných parcel po schválení 

geometrického plánu Katastrálním úřadem 

 

 

(hlasování: / 6 : 0 : 0 /  pro: Buchar, Vancl, Horáčková, Pršala, Šír, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: 0) 

 

 

 

 

 

4)  Zastupitelstvu bylo předloženo rozpočtové opatření č. 5/2017. Na položce příjmů  

je – 1.173.679,78 Kč (do plusu dotace volby do Parlamentu, dotace na ozvučení kina,  

do mínusu nižší dotace na sokolovnu a nižší příjem za těžbu dřeva), na položce výdajů  

je 603.000,- Kč  (náklady na těžbu dřeva budou menší, náklady na volby, nové vločky  

na veřejné osvětlení a rozšíření stávajícího přístřešku na koupališti.  Financování tedy bude 

hodně vysoké a to 1.776.679,78 Kč. Po vysvětlení položek bylo o opatření hlasováno 

  

(hlasování: / 6 : 0 : 0 /  pro: Buchar, Vancl, Horáčková, Pršala, Šír, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: 0) 

 
 

 

 

¨ 



5) Zastupitelstvu byl předložen návrh k podání žádosti o dotaci z Programu obnovy venkova 

pro vítěze v soutěži Vesnice Libereckého kraje roku 2017. Obec má možnost mimořádně 

požádat o dotaci ve výši 500.000,- Kč, kde nebude platit ze svých prostředků žádnou částku. 

Starosta navrhl do žádosti zařadit nákup stolů a židlí do sokolovny, opravu cest a chodníku  

v parku. Zastupitelstvo musí podání žádosti schválit 

 

(hlasování: / 6 : 0 : 0 /  pro: Buchar, Vancl, Horáčková, Pršala, Šír, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: 0) 

 

 

6) Zastupitelstvu obce byl předložen návrh na poskytnutí věcného daru SDH Kruh v hodnotě 

21.970,- Kč, kterým budou prostředky pro nově vzniklé družstvo mladých hasičů. SDH budou 

poskytnuty hadice, proudnice a stříkačky. Většinou se návrh setkal s pozitivním ohlasem  

a o schválení bylo hlasováno 

 
(hlasování: / 6 : 0 : 0 /  pro: Buchar, Vancl, Horáčková, Pršala, Šír, Sedláček/ 

proti: 0, zdržel se: 0) 

 

 
 

 

Diskuze:  

starosta               - nejbližší akce 2.12. Kružská kunratická a 11. Adventní podvečer,  

                              9.12. Posezení se seniory 

                            - Dílčí přezkoumání hospodaření z KULK – do zápisu je ve výsledku 

zapsána chyba a nedostatek závažného charakteru, týkající se příspěvku na nákup pozemků 

Jilemnicku-svazku obcí. Řeší se 

                            - V některém z příštích zasedání budeme schvalovat žádost o dotaci z MMR  

za vítězství v soutěži Vesnice Libereckého kraje 2017. Dotace je 80% ve výši až 1.000.000,- 

Kč. Návrh na obnovu sociálního zařízení ve školce a dokončení oprav na koupališti. Pokud 

budeme chtít vyčerpat celý milion, tak musíme proinvestovat 1.250.000,- Kč 

                            - obci byla schválena dotace ze Státního fondu kinematografie  

na rekonstrukci zvuku, plátna a zhotovení stěny v kině ve výši 140.000,- Kč 

                            - kamera + 2 fotopasti jak ??? cca 28.000,- + měsíční poplatek na 2 roky   

                              424,- Kč 

                            - Vesnicí ČR 2017 byl vyhlášen Heřmanov na Vysočině, Kruh dostal jako 

jediný z ostatních finančně neodměněných vesnic Ocenění za příkladnou péči o zeleň  

a veřejná prostranství. To je už bez dotace 

                            - návrh rozpočtu – musíme se sejít a poslední zasedání se schválením  

rozpočtu na rok 2018 co nejdříve v prosinci podle vyvěšení návrhu rozpočtu 

 

Ondřej Šír           - zmínil vyhlášení Vesnice roku 2017 v Luhačovicích a upozornil na dost  

velké nedostatky v organizaci. Při porovnání s vyhlášením krajských vítězů, např. v Kruhu  

to nešlo vůbec srovnat. Všemu chyběla patřičná důstojnost 

 

starosta               - vyhlášení v Heřmanově už bylo v podobném duchu, jako to u nás    

 

                     

  


